
Protokół Nr 2/2023 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 20 lutego 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji  – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego oraz wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa 

COVID-19, obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

W dalszej kolejności Przewodniczący przeszedł do przegłosowania posiedzenia 

Komisji w trybie zdalnym.   

 

Komisja głosami: za - 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 zaakceptowała zdalny tryb posiedzenia  

komisji w dniu 20 lutego 2023r.  

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

4. Informacja o pozyskanych funduszach unijnych w 2022r. i złożonych wnioskach na 2023 

rok. 



5. Omówienie potrzeb miejskich na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice ogłoszeniowe, 

oświetlenie, oznakowanie ulic. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Poinformował, iż na wniosek Sekretarza w pkt. Zapytania i wolne wnioski zostanie 

przeprowadzona dyskusja na temat zmian w zakresie wynajmowania lokali komunalnych 

Gminy Opoczno. Poinformował, że materiały dot. tego tematu zamieszczono w Informatorze 

dla radnych poz. 292. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 1/2023 z dnia 26 stycznia 

2023r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 1/2023 z dnia 26 stycznia 

2023r.   

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 26 stycznia 2023r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

1/2023  z dnia 26 stycznia 2023r. 

Ad. pkt. 4 

Informacja o pozyskanych funduszach unijnych w 2022r. i złożonych wnioskach 

na 2023 rok. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka, radny Jerzy 

Pręcikowski. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 5 

Omówienie potrzeb miejskich na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice 

ogłoszeniowe, oświetlenie, oznakowanie ulic. 



Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

prezentację multimedialną. 

Informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła informację dot. 

powyższego tematu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka, Dyr. Wydz. 

GKiM Beata Wiktorowicz, radna Jadwiga Figura, Sekretarz Janusz Klimek, radny Jerzy 

Pręcikowski, radny Jakub Biernacki. 

Jadwiga Figura – radna – prosi o jak najszybsze wykonanie drogi na cmentarz przy ul. Rolnej 

w Opocznie oraz budowę kaplicy na tym cmentarzu. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poruszył tematykę zmian w zakresie wynajmowania lokali 

komunalnych Gminy Opoczno. Poinformował, iż w informatorze programu e-sesja zostały 

zamieszczone uchwały Rady Miejskiej w Opocznie jak również Rady Miejskiej w Łodzi 

dotyczące tego tematu. Zwrócił się do radnych z prośbą, aby zastanowili się nad tematem oraz 

na najbliższych komisjach lub sesji przeprowadzili dyskusję celem wskazania kierunków 

działań władz gminy. 

W temacie głos zabrała również Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Beata Wiktorowicz oraz radny Andrzej Rożenek. 

Jadwiga Figura – radna – prosi o interwencje w sprawie nieporządku na posesji prywatnej 

naprzeciwko sklepu Netto przy ul. Piotrkowskiej w Opocznie.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – prosi o przygotowanie na kolejne posiedzenie 

Komisji informacji na temat naliczania wynagrodzeń w Urzędzie Miejskim w Opocznie, 

Starostwie Powiatowym w Opocznie oraz spółkach i jednostkach organizacyjnych Gminy i 

Starostwa tj. czy wszelkie dodatki, pochodne są wliczane do podstawy wynagrodzenia oraz jak 

kształtuje się relacja między wynagrodzeniem jakie otrzymują pracownicy a minimalnym 

wynagrodzeniem krajowym.  

W dyskusji głos zabrała również Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba. 

 

Ad. pkt. 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 09.00, godzina zakończenia komisji 11.40. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 



        

       Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Andrzej Rożenek 

Protokołowała:  

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 


